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SE-PO.0012.3.5.2011 
 
 

Protokół nr VIII/2011 z posiedzenia komisji 

Finansowo – BudŜetowej w dniu 24.05.2011r. 

 
1. Obecni :  

� Teresa Kocot  

� Marcin Gadecki  

� Irena Owczarz  

 

2. Nieobecni  

� Marcin Musiał – Przewodniczący Komisji  

 

3. W posiedzeniu komisji uczestniczyli :  

� Teresa Wąsowicz – Z-ca Burmistrza Miasta  

� Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta  

� Andrzej Światek – doradca  

� Ireneusz Gawroński – radny  

� Ewa AmbroŜy – Dyrektor MBP  

� ElŜbieta śak – Głowna księgowa  

� Teresa Banaś – dyrektor MOPS  

� Agata Fiksat – Główna księgowa  

 

4. Temat posiedzenia komisji  

� Analiza wykonania budŜetów MBP , MOPS za 2010r.  

� Realizacja budŜetu miasta za  I kwartał 2011r.  

� Zaopiniowanie materiałów sesyjnych  

� Sprawy bieŜące  

 

5. Posiedzenie komisji  

 
Teresa Kocot – z-ca przewodniczącego komisji – powitała wszystkich oraz przedstawiła tematy posiedzenia 

komisji. Analiza wykonania budŜetu MBP- proszę Panią dyrektor o kilka słów wprowadzenia.  

Ewa AmbroŜy – Dyrektor MBP – omawia wykonanie budŜetu Miejskiej Biblioteki Publicznej (w załączeniu 

komisji)  

Dyskusja udział wzięli:  

- Marcin Gadecki  

- Teresa Kocot  

- Ewa AmbroŜy  

- Teresa Wąsowicz 

- Ireneusz Gawroński  
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- Irena Owczarz    

- Urszula Polak – Wałek  

Teresa Kocot – z-ca przewodniczącego komisji – dziękuję Pani dyrektor i pracownikom za pracę jaką 

wkładają . UwaŜam temat z wykonania za przyjęty. Przegłosujemy teraz projekt uchwały dotyczący 

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego MBP  

Głosowanie :   

Za -  3  

Przeciw – 0  

Wstrz się – 0  

Teresa Kocot – z-ca przewodniczącego komisji -  proszę teraz Panią dyrektor Banaś o omówienie wykonania 

budŜetu w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej  

Teresa Banaś – Dyrektor MOPS – omawia materiał (w załączeniu komisji).  

Dyskusja udział wzięli:  

- Teresa Wąsowicz  

- Urszula Polak – Wałek  

- Teresa Banaś  

- Marcin Gadecki  

- Irena Owczarz  

Teresa Kocot – z-ca przewodniczącego komisji – dziękuję pani dyrektor za tak obszerne omówienie i proszę 

komisję o przyjęcie materiału . 

Głosowanie  

Za  - 3  

Przeciw – 0  

Wstrz. się  - 0  

Teresa Kocot – z-ca przewodniczącego komisji – przejdźmy teraz do zmian w budŜecie, proszę panią 

skarbnik.  

Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta – zmiana  dotyczy zwiększenia planu dochodów bieŜących miasta 

o kwotę 25.000,00 zł wynikające z : pozyskania darowizny przez Przedszkole nr 10 w wysokości 5.000,00 zł 

oraz wpływu dotacji ze Starostwa Powiatowego w Będzinie w wysokości 20.000,00 zł na dofinansowanie AVE 

MARIA  

Dyskusja udział wzięli:  

- I. Owczarz  

- A. Światek  

- T. Wąsowicz  

- I. Gawroński  

- M. Gadecki  

Głosowanie projektu uchwały dot. zmian w budŜecie :  

Za – 3  

Przeciw – 0  

Wstrz. się – 0  
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Teresa Kocot – z-ca przewodniczącego komisji – czy są jakieś pytania do innych projektów uchwał ? . 

Marcin Gadecki – członek komisji – chciałem zapytać o projekt , który dotyczy przekształcenia Seniora w 

Dom Pomocy Społecznej „Senior” dlaczego teraz skoro ustawa działa juŜ jakiś czas. Czy dokonaliście państwo 

analizy kosztów finansowych  tego przekształcenia dla budŜetu miasta 

Teresa Wąsowicz- zastępca Burmistrza Miasta – dlatego, Ŝe  groziła  nam kara z Urzędu Wojewódzkiego bo 

to funkcjonowało juŜ od roku. Zmiana dotyczy instalacji  przeciwpoŜarowej dla bezpieczeństwa tych 

podopiecznych , w tej chwili są  to umowy cywilno prawne. Więcej niŜ połowę jest ludzi cudzych,  więc gmina 

dopłaca  do kosztów ośrodka . Po zmianie będzie tak ,Ŝe  liczy się wszystkie wydatki i oblicza się ile klient 

będzie dopłacał. Jeśli ludzie nie będą mieli to rodzina jeśli rodzina nie będzie miała to  dopłacać będzie OPS z 

danego miasta . My mamy w 100% zabezpieczone wydatki bieŜące , czego nie mamy w tej chwili.  

Marcin Gadecki – członek komisji - czy taka analiza przekształcenia będzie mogła być omówiona na sesji  

Dyskusja udział wzięli:  

- I. Gawroński  

- T. Wąsowicz  

- I. Owczarz  

- T. Kocot  

Teresa Kocot  – Z-ca przewodniczącego komisji  - są jeszcze dwa pisma z OSP i Związek Emerytów i 

Rencistów, zwracają się o pomoc finansową , chciałabym abyście Państwo się z tym zapoznali.  

Teresa Wąsowicz – Zastępca Burmistrza Miasta – jeśli chodzi o emerytów to Pani dyr. AmbroŜy ma jakiś 

sprzęt DVD  który przekaŜe, zresztą takie samo pismo przyszło do wydziału i wydział ma się tym zająć . Jeśli 

chodzi o Pana Grząbę to w zeszłym roku był finansowany z urzędu i w tym roku będzie przesunięcie w 

budŜecie.  

Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta – ja czytałam to pismo, ale tam nic nie jest wymienione jakie 

koszty . Państwo wiecie jaki my mamy budŜet.  

Teresa Kocot – z-ca przewodniczącego Komisji – dziękuję Państwu i  zamykam posiedzenie komisji 

Finansowo – BudŜetowej .  

 

 

 

         Z- ca Przewodniczącego Komisji  

             Finansowo – BudŜetowej  

 

                         Teresa Kocot  

 

Protokołowała  

Joanna Kwarciana  

 

 

* integralną częścią protokołu jest nagranie dźwiękowe .  


